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Bean flees to the stars with three of his children - the three who share the engineered
genes that gave him both hyper-intelligence and a short, cruel physical life. The time
dilation granted by the speed of their travel gives Earth's scientists generations to seek
a cure, to no avail. In time, they are forgotten - a fading ansible signal speaking of
events lost to Earth's history. But the Delphikis are about to make a discovery that will
let them save themselves, and perhaps all of humanity in days to come. For there in
space before them lies a derelict Formic colony ship. Aboard it, they will find both
death and wonders - the life support that is failing on their own ship, room to grow,
and labs in which to explore their own genetic anomaly and the mysterious disease
that killed the ship's colony.
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科幻

安德系列

评论

bean系列的最后一本 很短小
虽然是单独一本但感觉是作者给bean的一个交代和为下一本做的铺垫 问题是...
下一本什么时候出啊!
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书评

了解安德还是因为几年前看了《安德的游戏》这部电影，最近有些清闲，便重新看了一
遍，后来就了解到卡德的这本书——《飞行中的阴影》。
具体情节，我感觉和众多科幻类的小说没啥太大区别，但关于道德和未来在宇宙中的生
存还是值得我们去思考的。 “豆子”人是由基因重组再经过...  

-----------------------------
已经阅读过3册安德系列的作品，都是关于安德的。而这一册《飞行的阴影》和安德无
关（目前还没读到有安德的出现，出现的那个安德是豆子的儿子，豆子为了怀念安德给
儿子取了这名）。
豆子有三个孩子，二男一女，他们和豆子一样，在用减少寿命的代价换来不停地变大，
直至成为巨人...  
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